
Zápisnica z III. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Podolie 

 

Dátum zasadnutia: 10.2.2023 o 16:30 hod. 

Počet prítomných poslancov: 6 

Neprítomní: 3 (R: Augustín, L. Červeňanský, P. Burza) 

R. Augustín sa dostavil pred bodom č. 6 

Počet hostí: 2 

 

K  jednotlivým bodom programu: 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Pán starosta PaedDr. Rastislav Bobocký otvoril rokovanie zastupiteľstva, uvítal prítomných 

a skonštatoval, že počtom 6 poslancov je zastupiteľstvo uznášania schopné. Prezenčná listina 

je prílohou zápisnice. 

 

K bodu 2 a 3: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie, 

schválenie programu 

Za zapisovateľku rokovania je určená: Monika Augustínová  

Za overovateľov sú ustanovení:  Ľuboš Krajčík 

         Ivan Palkech                              

                                                     

Za členov návrhovej komisie sú navrhnutí: Bohumil Čechvala 

               Tomáš Bobocký 

               Michal Masár 

                                                                                                                                     

Všetky materiály poslanci obdržali v dostatočnom predstihu. Nikto z prítomných nemal 

námietky. Uznesením č. 29/2023 bol schválený program zastupiteľstva a jeho doplnenie. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

K bodu 4: Schválenie zmluvy o vecnom bremene ZS Distribučná a.s. 

P. starosta informoval poslancov o potrebe zriadiť vecné bremeno na uloženie káblového 

vedenia na pripravovanej ceste za kultúrnym domom. Už sa podarilo vysporiadať všetky 

pozemky pod cestou a pred zahájením stavebného konania na rozšírenie distribučnej siete NNK 



je potrebné zriadiť vecné bremeno v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s.  Nikto 

z prítomných nemá námietky. Návrh zmluvy tvorí prílohu k tomuto bodu. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

K bodu 5: Schválenie Dodatku č. 1 k VZN o nakladaní s odpadmi 

Pán starosta informoval o potrebe schváliť Dodatok č. 1 k VZN 1/2020 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi ... . Návrh bol zverejnený, poslanci boli informovaní. Zmena je 

v podstate len v triedenom zbere, kde sa zavádza spoločný zber plastov, kovov a VKM obalov. 

Nikto nepredložil žiadne pripomienky, tak pán starosta dol hlasovať o tomto návrhu. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

*po hlasovaní sa dostavil Róbert Augustín 

K bodu 6: Žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce 

OZ obdržalo žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce. Všetky žiadosti boli doručené v súlade s VZN 

o dotáciách a OZ sa rozhodlo o nich rokovať. Žiadosti predložili OŠK Podolie, Matúšovo 

kráľovstvo, ZO Borina, Únia nevidiacich, Atletika NM n/V- Mário Hanic. Poslanci sa spoločne 

zhodli na pridelení nasledovnej dotácie: OŠK- 14 000 €, MK- 1 000 €, Atletika- Mário Hanic- 

500 €, ZO Borina- 500 €, Únia nevidiacich- 100 €. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  7/ 0/ 0 

 

K bodu 7: Schválenie nových nájomných zmlúv 

OZ obdržalo žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy od Moniky Muľovej v BD č. 526. Bez 

pripomienok sa poslanci zhodli, že žiadateľke bude schválená nová zmluva. 

Pán starosta informoval o potrebe schváliť nových nájomcov v BD 526 a 1019, pretože sa 

uvoľňujú 2 byty. K tomuto zasadala aj komisia pre rozvoj bývania, kde boli zvolení do 526 

Sofia Matyášová a do 1019 Patrik Čechvala. Pán starosta dal hlasovať o tomto návrhu. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  7/ 0/ 0 

  

Po hlasovaní ešte pán starosta informoval o žiadosti Petra Bigoša o predĺženie nájmu na 

nebytové priestory, nakoľko sa pánovi Bigošovi končí na konci februára zmluva. Poslanci sa 

rozhodli zmluvu predĺžiť nie na dobu neurčitú, ako sa požadovalo, ale do 31.12.2024. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  7/ 0/ 0 

 



K bodu 8: Schválenie realizácie investície v zmysle podmienok špecifikácie  Environmentálneho 

fondu 

 

Pán starosta informoval o možnosti čerpať úver z Environmentálneho fondu na rekonštrukciu 

materskej školy, na ktorú sme dostali dotáciu 400 000 €. Rekonštrukcia je však vysúťažená za 

462 264,22 €. Úver by sa čerpal na neoprávnené výdavky a tiež aj povinné spolufinancovanie. 

Výhodou tohto úveru je jeho úroková sadzba po celú dobu splácania a to je 0,1%. Týmto 

nezaťažíme rozpočet. Potrebné je však mať schválené dve uznesenia, že s tým OZ súhlasí. 

Nikto nemal pripomienky. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  7/ 0/ 0 

 

K bodu 9: Schválenie čerpania úveru z Environmentálneho fondu na projekt „Zníženie 

energetickej náročnosti budovy Materskej školy v Podolí“ 

 

Tento bod bezprostredne súvisí s predošlým bodom. Jedná sa o schválenie čerpania úveru vo 

výške 62 264,22 € a k tomu je prispôsobené celé uznesenie. Poslanci nemali námietky. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  7/ 0/ 0 

K bodu 20: Rôzne 

 

Pán starosta informoval o žiadostiach nájomcov na montáž klimatizácie v BD č. 526. Poslanci 

s tým nemajú problém, avšak podmienky zostávajú rovnaké ako pri BD 1019, že inštalovaná 

klimatizácia tam už zostane a v prípade skončenia nájmu, ju tam musí nájomca už nechať. 

Taktiež sa zhodli, že klimatizačné jednotky môžu byť položené na balkóne a nesmú byť 

pripevnené o stenu. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  7/ 0/ 0 

K bodu 20: Diskusia 

V diskusii sa nikto neprihlásil o slovo 

K bodu 21: Záver 

 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť. Zasadnutie OZ sa skončilo o 16:50 hod.  

 

Zapísala: Monika Augustínová 

 

V Podolí, 10.02.2023 



 

Overovatelia zápisnice: 

Ľuboš Krajčík 

Ivan Palkech 

 

Zápisnicu podpísal dňa 13.02.2023 

 

        PaedDr. Rastislav Bobocký, v. r.  

             starosta obce 

 

 


